
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 23. maj 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 566
Kan ministeren oplyse, om det er lovligt, når Lægemiddelstyrelsen, jf. denne artikel i 
Sundhedspolitisk Tidsskrift den 2. maj 2024: ”Det er ikke meningen, at Ozempicbrugere 
skal søge enkelttilskud”, oplyser, at det ikke er meningen, at der skal søges enkelttilskud 
til Ozempic, og dermed ikke efterlader rum til, at patienternes egen læge kan vurdere, 
hvilken medicin, den enkelte patient har behov for, og om der bør søges enkelttilskud 
til at fortsætte med den GLP1-analog, som lægen tidligere har vurderet var den rette 
behandling?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Lars Arne Christensen
formand
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